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Without eyewitnesses and with the silence of the bible on geological events, how is Dr Snelling able to interpret anything of geological history?



Suddenly there was a great earthquake, so that the foundations of the prison were shaken; and immediately all the doors were opened and everyone’s chains were loosed. (Acts 16:26)

For this they willfully forget: that by the word of God the heavens were of old, and the earth standing out of water and in the water, by which the world that then existed perished, being flooded with water. (2 Peter 3:5–6)

There are many articles on our website that relate to the issue that has been raised. So in answering the question, I will point out some articles that would be helpful on the subject.

There is a common misconception that the Bible is silent on geological events. Consider the two passages that opened this response—an earthquake and the global Flood certainly had geological repercussions! Also, please note that much of Genesis chapters 1 through 9 relate to directly to geology.

What could be a more significant geological event than the opening verse of the Bible, “In the beginning God created the heavens and the earth”? That’s a clear statement about the formation of the earth by the authoritative word of the eternal Creator God. Actually, God goes on to tell us that when He created the earth it was not a hot molten blob as many secularists claim, but instead it was relatively cool (between 0–100°C or 32–212°F) because the waters, as described in Genesis 1:2, were liquid and not vapor or ice.

And by the way, in response to the arbitrary assertion that there were no eyewitnesses, doesn’t the Creator God qualify as a reliable eyewitness? After all, if He is who He says He is, then not only is He the Truth, but He is also the source of all truth. In the creation account we read how God created from nothing all of time, space, and the earth. Then He prepared the heavens with the stars (including comets, planets, galaxies, and more), and He made the earth to eventually be man’s abode complete with water, land, animals, and plants. Throughout this account, we are repeatedly told that God was present to see what He had made, and the Scriptural record is there to tell us what God said He did.

Examples of Massive Geological Events in the Bible

The creation of the earth by God was a stupendous geological event. Two days after He created the earth, “God said, ‘Let the waters under the heavens be gathered together into one place, and let the dry land appear’; and it was so. And God called the dry land Earth, and the gathering together of the waters He called Seas. And God saw that it was good” (Genesis 1:9–10). I believe that God gathered the waters on the earth’s surface into ocean basins, uplifted rocks to form a supercontinent and a land surface on which He put soil, and created plants to clothe it.

In just a sentence or two, God thus described another earth-altering geological event. To form and raise a supercontinental landmass from above the globe-encircling waters required catastrophic earth movements. And as the emerging supercontinent breached those waters, the latter would have drained off, scouring the emerging land surface. The erosion would charge those retreating waters with sediments, which would then have been deposited en masse surrounding that supercontinent and spreading out onto the surrounding ocean floor.

As there was not yet any macroscopic life created to live on the earth, these sediments would not have buried and fossilized any macroscopic creatures. So it’s hardly surprising that the earliest sedimentary rocks in the geologic record do not contain any macroscopic fossils. (Please see my article, Thirty Miles of Dirt in a Day.)

If these geological events described in the Bible were not enough, we read of another stupendous geological event that the Bible is hardly silent about—three chapters of the book of Genesis, chapters 6–8, are devoted to describing it. This event is the global Flood cataclysm that engulfed the whole planet in the days of Noah.

In fact, God was careful to tell us a lot of descriptive details about that world-changing geological event. It began when “the fountains of the great deep” were broken up, and continued for 40 days and 40 nights of global torrential rainfall, so that all the high hills under the whole of the heaven were covered. The mountains were covered by floodwaters, and all land-dwelling, air-breathing creatures perished that were not aboard the rescue vessel God instructed Noah to build.

After reading that description, is there any evidence that confirms such a Flood? What evidence would we expect to find? The answer is quite simple: billions of dead things (fossils) buried in rock layers laid down by water (sedimentary rocks) all over the earth. And that’s exactly what we find! Actually, there is a series of seven articles I wrote on the best Geologic Evidences for the Genesis Flood:

· An Overview
· Evidence One: High & Dry Sea Creatures
· Evidence Two: The World’s a Graveyard
· Evidence Three: Transcontinental Rock Layers
· Evidence Four: Sand Transported Cross Country
· Evidence Five: No Slow and Gradual Erosion
· Evidence Six: Rock Layers Folded, Not Fractured
For example, the presence of marine fossils buried in rock layers that can be traced vast distances across continents is a great confirmation that the ocean waters have flooded the continents. I encourage you to study this further.

Is the Creator God a Reliable Eyewitness?

Now back to the question about eyewitnesses. As I indicated earlier, the Bible tells us who the eyewitnesses were of these three stupendous geological events. In Genesis 1 we are told that God was present when He created the earth—and again when He made an original supercontinent with its dry land surface on which He then placed plants, animals, and finally man. The same Creator God was present when He warned Noah about the Flood cataclysm that would come and instructed him to build a rescue vessel called the Ark. God also tells us that He was the one who brought the animals to Noah—and then when Noah, his family, and the animals were aboard, it was God who shut the door.

So again, surely the Creator God, who is the Truth (John 14:6; Titus 1:2), can be trusted to tell us the truth about this geological event called the Flood. Not only was God present, but Noah was also present as an eyewitness to make sure the details were recorded. Noah built the Ark, and Noah was with his family and the animals aboard the Ark. How many eyewitnesses does one need in order to accept the biblical account of earth history and these geological events that shaped the world to make it what it is today? The details have been provided by the all-powerful, all-knowing Creator God, who was the eyewitness and had the details recorded for us. So the issue comes down to trust: either in a perfect God who witnessed these events, or in modern, imperfect humans who didn’t witness any of these historical events.

Actually, please permit me to ask a return question. How many eyewitnesses were there to see the breakup of Rodinia (a proposed supercontinent) or the formation of the Appalachians? Were there any geologists present on the earth to see the eruption and extrusion of the flood basalts of the Deccan Traps? Of course, we can see the Appalachian Mountains today and the basalts of the Deccan Traps, but there were no eyewitnesses to these events.

So how can someone today know for sure how—and at what speed—these events occurred? Without any eyewitnesses, one would be forced to make assumptions about the past operations of geological processes. Some people may appeal to radiometric dating methods, but these methods are based on unverifiable assumptions (see my articles about those assumptions: Radiometric Dating: Back to Basics and Radiometric Dating: Problems with the Assumptions). Secularists must assume so much that cannot be verified by eyewitnesses who were present to see the earth’s past history. So why would anyone trust their conclusions?

How would anyone know if the movements of the earth’s crustal plates have always been at the slow rates they are occurring at today? Actually, a team of earth scientists, who trust God’s eyewitness account of earth history and the details that are recorded in the Bible as a reliable description of the unparalleled geological events that shaped the earth, have been able to show that plate motions in the past were catastrophic and that the mechanism for the global cataclysmic Flood mentioned earlier was catastrophic plate tectonics. You can read about their model and its explanatory power in their paper and in my articles on our website—see Catastrophic Plate Tectonics: A Global Flood Model of Earth History, A Catastrophic Breakup, and Can Catastrophic Plate Tectonics Explain Flood Geology?
I and others have written about these details at great length. Indeed, let me urge you to read my two-volume set Earth’s Catastrophic Past: Geology, Creation and the Flood, which scientifically expounds and defends the details of earth history and the geological events that God has described in detail in the Bible. That book is readily available through our online bookstore. Other resources, including DVDs of my lectures (such as Geology: A Biblical Viewpoint on the Age of the Earth and Rock Strata, Fossils, and the Flood), are also available from the same source.

Jesus Christ: Eyewitness Testimony of the Creator

In closing, I would like to remind you that the Creator God of the Bible actually revealed Himself to us when He walked the length and breadth of the land of Israel in human flesh. I am, of course, referring to the Lord Jesus Christ. The Bible declares, including the testimony of Christ’s earliest followers, that all things were made by Him as the Creator (John 1:1–3; Colossians 1:15–17).

Indeed, Jesus demonstrated in front of eyewitnesses that He was and is the Creator when He turned water into wine instantly, when He took five loaves of bread and two fish and multiplied them by creating more bread and fish to feed thousands of people with lots of scraps left over, when He defied gravity and walked on water, when He commanded a storm to cease and it did, when He healed a man who had been born blind so that He could see again and understand what he was seeing, and when He on several occasions brought dead people back to life again. Moreover, one man had been dead for four days so that his body stank, and he had been buried in a tomb, yet Jesus brought him back to life again! And all of these things were done in front of eyewitnesses to testify that these events occurred exactly as they described them. How many eyewitnesses does one need?

Creation geologists like me are able to interpret geological history because the Bible is not silent about geological events. And those geological events have been attested to by the most reliable eyewitness of all—the Creator God, who in front of eyewitnesses walked on this earth in human flesh to reveal Himself and demonstrated His credentials.

No, the problem is not the earth’s geologic history: it is a spiritual problem. Many people doubt God’s eyewitness testimony because they have refused to acknowledge that the Creator God exists, that He made us, that we have rebelled against Him, and that we are accountable to Him for our rebellion (called sin). Just as the Bible has clearly described the earth’s history, it has described the root cause of man’s problems: his rebellion against God. And yet, God has demonstrated His love for man, whom He created, by coming to us in human flesh, living among us, and showing that He was and is our Creator. But then He took upon Himself the designated punishment for our rebellion against Him, namely, dying on our behalf in our place on the Cross. And to further establish His credentials and demonstrate His power, and to offer us hope, three days later He rose from the dead. He was bodily resurrected, and openly declared Himself alive among hundreds of witnesses. He thus conquered death, so that when we put our trust in Him, He can offer us a changed life now, and a future eternal life with Him.

I challenge you to read the Bible with a mind and heart that is open to allowing God to reveal Himself through its pages.

Yours sincerely,
(Dr.) Andrew Snelling

(下面中文使用谷歌翻译。需要修正和编辑。)
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没有目击者和对地质事件与圣经的沉默，斯内林博士是如何能够解释地质历史的东西吗？
________________________________________

突然出现了一个大地震，使监狱的基础被动摇;并立即打开所有的门，和每个人的锁链松动。 （使徒行传16:26）
为此，他们故意忘记，上帝的话，天是老，世界出借其中的水和在水中，然后世界灭亡的，被水淹没。 （彼得后书3:5-6）
在我们的网站上有很多文章有关的问题，一直有人提出。因此，在回答这个问题时，我会指出一些文章的主题，将是有益的。
有一种普遍的误解，认为“圣经”是无声的地质事件。考虑的两个通道，打开这个响应地震和全球性洪水，肯定有地质反响！另外，请注意，多创世记1章到第9直接涉及到地质学。
可能是什么诗句圣经比开放更重要的地质事件，“在开始的时候，神创造天地”？关于地球形成永恒的造物主上帝的权威字，这是一个明确的说法。其实，上帝告诉我们，当他创造了地球，它不是一个炽热的熔融BLOB许多世俗主义者声称，而是它较凉（0-100之间°C或32-212°F），因为水域，在创世记1:2，液体蒸气或冰。
的方式，在任意断言，没有目击证人，没有造物主资格作为一个可靠的目击者呢？毕竟，如果他是谁，他说他是，那么不仅是他的真相，但他亦是一切真理的源泉。在创建帐户中，我们读到上帝创造了如何从一无所有，所有的时间，空间和地球。然后，他准备了天上的星星（包括彗星，行星，星系，更多），他使大地最终是人的居所与水，土地，动物和植物。整个户口本，我们多次告诉上帝是目前看到的，他做了什么，，圣经记载告诉我们什么神说他做。
大量的地质事件在圣经的例子
由上帝创造的地球是一个巨大的地质事件。两天后，他创造了地球，“上帝说，”让水天上下聚集到一处，使旱地出现'，它是如此。神称旱地为地，他被称为海洋水域聚集。神看着是好的“（创1:9-10）。我相信上帝水域聚集到海洋盆地，隆起的岩石在地球表面形成一个超级大陆和土地他把表面上的土壤，创造植物披上它。
在短短的一两句话，神如此描述另一个改变地球的地质事件。从全球需要灾难性地球运动包围的水域之上形成并提出一个超大陆的陆地。作为新兴的超级违反这些水域，后者将排出，淘新兴地表。糜烂会收取那些撤退的水域，然后将已存入集体周围那超大陆和蔓延到周围的海底沉积物。
由于当时还没有任何宏观的生命，创造了生活在地球上，这些沉积物不会掩埋，任何宏观的生物化石。所以这是不足为奇的，最早的沉积岩的地质记录不包含任何宏观化石。 （请参阅我的文章，在一天的污垢三十里。）
如果这些“圣经”中描述的地质事件是不够的，我们读到的另一个惊人的地质事件，圣经是几乎无声约三章创世记第6-8章的书，专门描述。此事件是全球性大洪水吞没整个地球的大灾难，在挪亚的日子。
事实上，神小心告诉了我们很多关于改变世界地质事件描述的细节。它开始时，“大渊的泉源”被打破，并持续40天40夜的全球暴雨，使所有的高山覆盖整个下的天堂。山洪水，覆盖所有土地住宅，呼吸空气的生物灭亡，不是上帝指示诺亚造这艘救援船。
看完这样的描述，没有任何证据证实了这样的洪水？我们期望找到什么证据吗？答案很简单：放下水（沉积岩）在地球数十亿死埋在岩石层的东西（化石）。而这正是我们发现！其实，有一系列的七篇文章，我写的最好的创世纪洪水的地质证据：
概述
证据一：高和干燥的海洋生物
证据二：世界上第一个墓地
证据三：横贯大陆的岩层
证据四：沙运越野
证据五：没有缓慢和渐进的侵蚀
证据六：岩石层折叠，无开裂
例如，埋在岩石层中，可以追溯到遥远的距离各大洲的海洋生物化石的存在是一个伟大的确认，海水已经淹没了各大洲。我鼓励你去进一步研究。
造物主是一个可靠的目击者呢？
现在又回到了有关目击者的问题。正如我所说，圣经告诉我们，这三个巨大的地质事件目击者。在创世记第一章中，我们被告知，神呈现时，他创造了地球和的时候，他再次作出了原有的超级干燥的土地表面上，然后，他把植物，动物，最后男人。他警告说，诺亚的洪水灾难会来，并指示他建立一个救援船只称为方舟神还告诉我们，他是谁带来的动物诺亚，然后当诺亚，他的家人和动物上船，这是上帝关上了门。
所以，再一次，肯定造物主的神，是真理（约翰福音14:6;提多书1:2），可以信任这个叫洪水的地质事件的真相告诉我们。不仅是上帝存在，但诺亚当时也在场目击者确保详细记录。诺亚建造方舟，诺亚与他的家人和动物登上方舟多少目击者的需求，才能接受圣经记载地球历史和这些地质事件，塑造了世界，今天它是什么？已提供全能的，知道造物主上帝，谁是目击者和记录的细节为我们的细节。因此，问题归结到信任：是在一个完美的神，目睹了这些事件中，还是在现代，不完善的人类没有亲眼目睹这些历史事件。
其实，请允许我问一个回报的问题。有多少目击者看到罗迪尼亚（建议超大陆）或解体形成的阿巴拉契亚山脉？有任何地质学家提出，在地球上看到的洪流玄武岩的喷发和挤压德干陷阱？当然，我们可以看到今天的阿巴拉契亚山脉和玄武岩德干陷阱，但这些事件没有目击证人。
所以，一个人怎么能今天才知道确定如何以及在什么速度，这些事件发生？没有任何目击者，一个关于过去的地质过程的操作将被迫作出假设。有些人可能会吸引到放射性测年方法，但这些方法是基于无法验证的假设（见我的文章对那些假设：辐射年龄：回到基础和辐射年龄：问题与假设）。世俗主义者必须承担这么多，无法核实目击者是目前看到的地球过去的历史。那么，为什么会有人相信他们的结论呢？
怎么会有人知道如果一直在地球的地壳板块运动的速度缓慢，他们今天正在发生的呢？其实，地球科学家，谁相信神的目击者帐户地球的历史和细节，被记录在“圣经”作为可靠的无与伦比的地质事件，形的地球，已经被显示在过去，板块运动说明团队是灾难性的，前面提到的全球灾难性洪水的机制是灾难性的板块构造。你可以阅读有关他们的模型和它的解释力在他们的论文，并在我的文章对我们的网站看到灾难性的板块构造：一个全球性的洪水模型，地球史，一个灾难性的解体，可以灾难性的板块构造解释洪水地质学吗？
我和其他人在很大篇幅写这些细节。事实上，让我劝你读我的两卷集地球的灾难性的过去：地质，建立和洪水，科学阐述和捍卫地球历史和地质事件的细节，上帝已经在圣经中详细描述。那本书是随时可以通过我们的网上书店。其他资源，包括我的讲座的DVD（如地质：圣经的观点在地球岩层，化石和洪水时代），也可从同一来源。
耶稣基督：造物主的目击者的证词
最后，我想提醒你，其实造物主上帝的圣经透露他自己给我们的时候，他走了人肉以色列的土地的长度和广度。当然我指的是主耶稣基督。 “圣经”宣称，包括基督的早期追随者的证词，认为万物是借着他造的创始人（约翰福音1:1-3;歌罗西书1:15-17）。
事实上，耶稣在前面，他是目击者证明是造物主的时候，他把水变成酒的瞬间，当他花了五饼二鱼，再乘以他们创造更多的面包和鱼养活成千上万的人有很多，遗留下来的下脚料，当他无视重力和在水面上行走，当他指挥一场风暴停止，它确实，当他治好了一个男人生来就瞎眼，以便他能再次看到和理解他所看到的，当他在多个场合带来了死去的人起死回生了。此外，有一个人已经死了四天，他的身体发臭，他已被埋在坟墓里，但耶稣给他带来了再次起死回生！所有这些事情都做在前面的目击者作证说，这些事件的发生，正是因为他们描述他们。多少目击者需要什么？
创建地质学家像我这样能够解释地质历史，因为“圣经”不是对地质事件保持沉默。这些地质事件已经证明，最可靠的目击者的造物主，谁在目击者面前走过在这个地球上的人肉揭示自己，并展示了他的凭据。
问题不是地球的地质历史：它是一种精神的问题。许多人怀疑上帝的目击者的证词，因为他们拒绝承认造物主上帝存在，他让我们，我们却违背了他，我们向他负责我们的叛乱（罪）。正如“圣经”已经清楚地描述了地球的历史，它描述了人的问题的根本原因是：他反抗上帝。然而，上帝已经证明他爱人，他所创建的，向我们道成肉身，住在我们中间，并表示，他是我们的造物主。但他上台后，自己指定的惩罚我们的叛乱反对他，即代表我们死在十字架上，在我们的地方。进一步树立他的凭据，证明他的力量，并为我们提供了希望，三天后，他从死里复活。他的身体复活，且公然宣称自己活活在数百名证人。因此，他战胜了死亡，这样，当我们把我们的信任他，他可以为我们提供了一个改变现在的生活，和与他一个未来的永恒的生命。
我挑战你读“圣经”让上帝透露自己通过其网页开放的头脑和心脏。
此致
安德鲁斯内林（博士）
